
18.3.16 

 סיכום ישיבת הפורום המשותף .

: איילת , טל , נעם , מעיין , ורד , מיכל ת. , גיל , צפריר , לימור , זהבה  נוכחות

 , ליאור , מיכל נ. , נדב .

 נציגות צוות בית הספר בוועדה לאיתור מנהל/ת..1

צפריר הציג את פניית צוות בית הספר לאשר את צירוף ענבר אליהו כנציגה 

 שניה של צוות בית הספר בוועדה .

 נמנעו .  3מתנגדים .  4תומכים מול  6הבקשה אושרה ברוב של 

 . 10.3.16דו"ח כספי כללי ל .2

 נמסר דו"ח ההערכה הכספית הכללית )מצורף לסיכום( . 

 הוחלט :

*שימוש בחלק מהיתרות להמשך ההשקעות בבית הספר יידון כחלק מן הדיון 

 . 1.9.16, לביצוע החל מ  בהצעת התקציב לתשע"ז

₪ ,  70,000אושררה החלטת הוועדה הכספית להעמיד מימון ביניים , בסך *

 למועצה כדי לקדם את תכנון שלב ב' והקמת מגרש הספורט .

 *נדב יכנס את צוות התכנון לשלב ב' כדי שיתחיל בעבודתו .

 . 12.4.16אסיפת פרלמנט ב .3

דיון על כינוס אסיפת פרלמנט  בהתאם למתווה תכנון השנה הבאה נערך

קהילתית להצגת ומתן משוב ליוזמות החדשות שהועלו ע"י צוות בית הספר , 

 הורים ותלמידים . )רשימת היוזמות מצורפת( . החלטות : 

 . 20.00בשעה  12.4.16*אסיפת פרלמנט קהילתית תכונס ב 

 *מובילי היוזמות יציגו בקצרה את יוזמותיהם במליאת האסיפה .

 יערך דיון )הצגת שאלות ומתן משוב( ביוזמות .*י

 *תיערך הצבעה לדירוג עדיפויות  ביישום היוזמות .

צוות הניהול ידון באפשרות לקיים דיון מוקדם בצוות בית הספר לקראת 

 האסיפה .

 



.גלי לביא הודיעה על פרישתה מוועד העמותה עקב ניגוד עניינים בקשר 4

תמשיך לשמש כנציגת הורים בוועדה לאיתור לתפקידיה במשרד החינוך . היא 

 מנהל/ת .


